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BezTabu – Labdien! Nu jau ilgu laiku Kat

Labdien! Nu jau ilgu laiku Katrīnbādes stāvlaukumā ir ierīkots gadatirgus. Viss jau būtu
labi, ja vien šī tirgus apmeklētāji klaji nepārkāptu ceļa satiksmes noteikumus – nestāvētu
zem zīmes “apstāties un stāvēt aizliegts”, kā rezultātā tiek apgrūtināta braukšana pa Rīgas
ielu, radot bīstamus manevrus, kas var novest pie nelaimes. Piemēram šo sestdien pēkšņi
no stāvoša auto bērns atvēra durvis uz ielas pusi un izkāpa uz braucamās daļas. Tāpat tiek
izdangāta zaļā zona, kas rada ļoti “patīkamu” skatu pilsētas viesiem. Cik redzu, tad
Saulkrastu pašvaldības policija ir bezspēcīga šī jautājuma risināšanā. Aizlieguma zīmes
noņemšana neatrisinās šo problēmu, kā šķiet, ka to izdarīja ielas otrā pusē, bet tikai vēl
padarīs visu sliktāk. Varbūt tomēr būtu laiks Līča kungam iejaukties šī jautājuma
risināšanā un saprast vai Saulkrasti ir sakārtota kūrorta zona (kuru starp citu kopj no
mūsu nodokļiem) vai “Tirgus laukums” ar izbraukātām ceļa malām un necaurbraucamu,
bīstamu Rīgas ielu piektdienās un sestdienās! Atceros, ka kādreiz ar lepnumu sakopjot
Saulkrastu ielas, ierīkoja gar ceļu malām zaļās zonas un tā laika domes pārstāvis teica –
pie mums būs viss skaisti kā Eiropā, nevis kā Padomju savienībā, kur ielu malas bija
izbraukātas dubļainas…


